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Megkerülhetetlen téma az államfő és a TF doktori blamája. Nehéz 
most büszkének lenniük egymásra. A TF nem bukfenc-egyetem, 
ezért ki kellene állni és korrekt reagálással szolgálni.  Az internet 
kegyetlen poénokat dob fel. Pl. ami eddig plágium volt, az ezentúl 
pál-gium lesz. Más! Sebaj, Pali bá’, díszdoktor még így is lehet. 
Morálisan ez a blama olyan, mint bakot ugrani egy orrszarvún. 
Jogászként csendesen mondom: az államfő - Sólyom L. elnök úr 
megfogalmazásában - morális hatalmi ág, ráadásul ő oszt egyéni 
kegyelmet. Ezentúl milyen alapon lesz igen és nem: bagoly mondja a 
verébnek?! Kiállás? Vizsga a Semmelweis egyetemen, demonstrációs 
csontváz, mi baja lehetett. Okos diák: hát, hogy nincs vér a 
pucájában. 

1. Dzsudzsák Balázs elhagyja Mahacskalát! A magyar válogatott szélsője 2011 nyarán szerződött a PSV 
Eindhovenból az orosz Anzsi Mahacskalához. Kulcscsonttörése miatt ősszel csak nyolc meccsen játszott, 
tavasszal pedig már az orosz bajnokság harmadik helyén álló Dinamo Moszkvában fog szerepelni.  A Dinamo 
Moszkva már korábban kiszemelte Balázst. A fővárosi klubnak komoly céljai vannak, ezért kerestek egy 
elismert, nemzetközi tapasztalattal bíró játékost erre a posztra – mondta az mlsz.hu-nak Vörösbaranyi József 
menedzser. Orosz források szerint Dzsudzsákért 19 millió eurót (nagyjából 6,1 milliárd forintot) fizet a 
Dinamo, ebből 15 millió eurót azonnal átutalt az Anzsinak, a további tartozást pedig a későbbiekben egyenlíti 
ki. Magyar focistáért még soha nem fizettek ennyit. Dzsudzsák a német Kuranyi, az ukrán Voronyin, vagy a 
bosnyák Misimovics társaságában fog játszani. 

K: Balázsnak gratulálok és sok sikert kívánok. E döntésről is 
minimum félév múlva mondható reális vélemény. Gondolta volna 
bárki, hogy Balázs az Anzsis fél év alatt 1 gólt sem lő? Rossz 
passzban jött egy jó lehetőség: övé a felelősség nem csupán a pénz. 
Néhány kérdés: be tud-e illeszkedni egy nagy, de idegen kultúrába, a 
focikultúrát is ide értve? Mit tesz hozzá, mit merít belőle? Mihez 
kezd akkor, amikor éppen nem focizik vagy alszik? Képes lesz-e 
feldolgozni, hogy kvázi aranykalitkában él? 2 napra hazaautózni 
onnan biztosan nem tud. Reméljük, a Bugatti benzingőze nem száll a 
fejébe. Találtam egy jó, moszkvai dumát: sose igyál konyakra 
vodkát! Baj lesz, ha Napóleon és az oroszok összeakaszkodnak! 
Bezzeg szegény Priskinnek be kell érnie a Kauzkázussal?! Életmód 
Vlagyikavkázban: garantált szibériai fél komfort, lakhelyelhagyási 
tilalommal, málenkíj robotocskával. Öreg focilégiósok számára 
találtam egy G.B.Shaw idézetet: nem azért felejtünk el játszani, mert 



megöregszünk, hanem azért öregszünk meg, mert elfelejtünk 
játszani. 

 
2. Kezd kialakulni a festékszáradás-néző világbajnokság mezőnye: a viadalt meghirdető brit 
LocalTraders.com című honlap felhívására a világ minden pontjáról özönlenek a nevezések. Az indulók 
között lehet egy magyar reménység is: Baksa Bence nevezési dokumentációjában azt tudatta, hogy öt órán át 
bámult egyhuzamban száradó festéket – jelentette az MTI. A festék száradást figyelő világbajnokság a kitartás 
és összpontosítás nagy próbája – állították a vb szervezői. A verseny lényege, hogy ki, hány óráig képes nézni a 
száradó festéket. A nevezéshez elég, ha a versenyző otthon nézegeti a festékszáradást, és az erről készült fotót, 
illetve a szintidőt – vagyis azt, hogy hány órán át volt képes anélkül festékszáradást nézni, hogy közben 
máshová pillantott volna – elküldi a brit szervezőknek. A vb-döntőben már csak a világ hat legkiválóbb 
száradásfigyelője mérkőzik meg egymással. 

K: A festék-szárítást, mint sportot nem ismerem, de van egy patyolatos 
történetem a festékről. Egy pasi fehér, nyári kabátján, a szivarzseb 
táján van egy csúnya piros tintafolt, mert engedett a színes golyóstoll 
a nagy melegben. Felesége beadja tisztítani. A szakember nézegeti, 
aztán csettint: brávó, ez csinos lövés volt asszonyom. Gyenge látás és 
szórakozottság együtt kockázatos. Doktor úr, a lázmerővel nem 
tetszik tudni aláírni –szól a nővérke. Te jó ég, hová dughattam a 
golyóstollamat? –így a doki. 

3. Lionel Messi sorozatban harmadszor nyerte meg az Aranylabdát, a FIFA és a France Football közös díját, 
ezzel megismételte Michel Platini eddig egyedülálló teljesítményét. A FIFA gálán az argentin a szavazatok 47 
százalékát kapta, mögötte Cristiano Ronaldo végzett, megelőzve Xavit. „Köszönettel tartozom a Barcelonában 
és az argentin válogatottban velem játszó társaknak, nélkülük ez nem sikerült volna. De szeretném megosztani 
a díjat Xavival, aki ugyanúgy megérdemelte ezt az elismerést, mint én” – nyilatkozta megejtő szerénységgel 
Messi. Vezérletével tavaly a Barca a bajnokság mellett a BL-t és a klubvilágbajnokságot is megnyerte, Messit 
mindkét sorozatban a legjobb játékosnak választották. Ontotta a gólokat, összesen 59-t szerzett 2011-
ben, emellett pedig társait is kiszolgálta, 28 gólpasszt adott. A legjobb edzőnek járó díjat trénere, Josep 
Guardiola kapta, míg az év legszebb góljáért járó Puskás Ferenc-díjat a Santost erősítő brazil Neymar vehette 
át.  

K:Messi zseni, érte érdemes meccsre járni, meccset nézni a tévében. 
Mégis, sőt mindig vannak, akik unják őt, cikizik. Leo kizárólag 
spanyolul beszél. Róla írta egy ellenséges újságíró: Messi nem ismer 
félelmet: bár még sok szó van, amit szintén nem ismer. Guardioláról 
meg azt terjesztik, hogy kétféle énje van: egy szigorú és egy 
megengedő.  Nehezen jött ki Ibrával, aki a könyvében csúnyán 
leszólta. Van ilyen. A focivilág légköre nem akadémikusi. Hazai 
edzőről terjesztik, így motiválja a saját játékosát: mindenki, aki 
lassúbb nálad tetű idióta. Mindenki, aki gyorsabb, mániákus 
futóbolond. Nyomassad! Edző alapozáskor: két dolgot ígérhetek, 
alacsonyabb lesz a prémium, és magasabb a vérnyomás. 



 
4. A Sport Tv által közvetített spanyol liga, azaz a Primera División volt a legerősebb futballbajnokság az 
elmúlt évben a labdarúgás történetével és statisztikájával foglalkozó szervezet, az IFFHS szerint. A szervezet 
hivatalos honlapján a héten közzétett ranglista szerint a második helyen az angol Premier League, míg a 
harmadikon az első kettőtől jócskán lemaradó brazil bajnokság végzett. Az olasz Calcio fényévekre korábbi 
önmagától ma csupán a hetedik a rangsorban. A szervezet 1991 óta elemzi a nemzeti bajnokságok 
eredményeit, s többek között a klubcsapatok nemzetközi kupaszerepléseit figyelembe véve von le 
következtetéseket az egyes bajnokságok erejére. A magyar NB I a litván és a macedón ligával azonos 
pontszámmal, holtversenyben 54. lett a listán. 

K:Az 54. nem is olyan rossz! Csak nehogy 56 legyen! Férfihumor: a 
magyar futball első osztályának fő jellemzője, hogy benne a 
nyugalmi és az izgalmi állapot kb. ugyanaz. Lentebb se szívderítő a 
helyzet. NSO fórumából idézet, 2011. dec. 31: Ismerek olyan 
csapatot az NBIII-ból, ahol öten is fogadtak saját maguk ellen, 
mégsem tudtak kikapni. Az ellenfél is saját vereségére fogadott, és ők 
voltak többen vagy tőkeerősebbek. Felirat egy futball-akadémia előtt 
az utcán! Autósok, figyelem, itt focipalánták járnak. Ne gázolják el 
őket! Alatta ákombákom betűkkel: várják meg, míg az edzők jönnek! 
Volna még itt egy gyerekszáj szemléltetés. Pistike kérdi, anyu, a 
kiskakas is tojik tojást? Nem, fiam! Nem akar vagy nem tud? Ez az 
igazi magyar futball-kérdés is. 

5. Markovits László, a Vasas SC elnöke  a focicsapat helyzetét elemezte a klub honlapján: kijelentette, 
amennyiben napokon belül nem rendezi a tulajdonos a focisták pénzügyi helyzetét, akkor a klub kénytelen lesz 
visszavenni a fociszakosztályt a tulajdonostól, ami azt jelentené, hogy a Fáy utcában megszűnne a profi 
labdarúgás. „A Vasas SC tartozásmentesen, teljes körű átvilágítás után, rendben adta át a futball kft. 
irányítását Faragó Attilának és stábjának – nyilatkozta Markovits, aki így folytatta: – Tény, ha nincs a Híd 
Zrt. szerepvállalása, akkor már nem lenne élvonalbeli együttes a Vasas. Mára azonban olyan helyzet alakult 
ki, hogy a klub kénytelen volt megtenni az első lépést a fociszakosztály visszavételére. Ebben az esetben a 
Vasas amatőrcsapatként fogja folytatni a bajnokságot. A Vasas SC vezetésének nincs egyetlenegy forintja sem 
a felnőtt profi labdarúgás működtetésére, hiszen ezzel veszélyeztetné a klub fennmaradását és a többi 16 
sportág működtetését, vagyis a legrosszabb forgatókönyv szerint egy időre megszűnik az élvonalbeli futball a 
Fáy utcában” – fogalmazott Markovits. 

K:Amatőr kluboknál is most van az alapozás, napközis rendszerben, 
napi 2 vagy 3 edzéssel. Az edző délelőtt megfuttatja a társaságot, 
majd jön az ebéd. Kérdezik a szakácsot, mi lesz a kaja. Hatfogásos 
kaja lesz.  Oké, de miből áll a hatfogásos ebéd? Egy fasírt, 2 kifli és 
3 bubis kristályvíz. Hajdanában mindenki amatőr volt. Ősi görög 
történet: Diogenész lehűti a nagyképűsködő győztest: minek örülsz 
ilyen rondán már napok óta? Annak, hogy én vagyok a legjobb! 
Erre vagy büszke? Pedig csak nálad rosszabbakat győztél le. G.B 
Shaw kifigurázta az öntelt szakbarbárokat: minden szakma a 
laikusok elleni összeesküvés.   
 



 
 6. Az első nyolc hely valamelyikén szeretne végezni a férfi kézilabda-válogatott a vasárnap kezdődő szerbiai 
Európa-bajnokságon. Mocsai Lajos csapata brutálisan kemény csoportba került: az orosz válogatott után a 
vb-harmadik spanyol, majd a kor legnagyszerűbb csapata, az olimpiai, világ- és Európa-bajnok francia 
következik. A csoport első három helyezettje folytathatja a középdöntőben. „Tovább szeretnénk jutni, ám ez 
nem lesz egyszerű. De a mi közösségünk rendkívül összetartó, és hálás a szövetség által biztosított feltételekért. 
Mégsem a pénzért, hanem a dicsőségért kézilabdázunk, azért, hogy méltóképpen képviseljük Magyarországot” 
– fogalmazott Mocsai kapitány. Hozzátette: várhatóan 3-6 ezren szurkolnak majd a helyszínen a 
válogatottnak, és ezt a szeretetet meg akarják hálálni. A magyar együttes összecsapásait és a döntőt az M1 
közvetíti, további 23 mérkőzést pedig a Sport TV sugároz. 

K: Ez idő tájt sorjáznak a bátorító hírek, nyilatkozatok, habár a jó 
helyezés nehéz lesz. Mocsai mester mégis a minap okos dolgokat 
mondott a nagyok elleni taktikáról. A magyar szurkolók támogatása 
sokat érhet. Nem ünneprontásként, de hadd legyen egy szerény 
kérésem: Újvidéken nem kéne irredenta rigmusokat üvölteni. 
Sajnálatos ellenpélda volt: Pl. tavaly San-Marinóban, magyar 
vezetésnél a II. félidőben zúgott a Vesszen Trianon! Minek? Hajrá 
magyarok, mindent bele! – épp elég, pont jó. Szláv nyelvi közegben a 
huj-huj-hajrá! se nyerő.  

7. Overdose is dubajozik: a leghíresebb magyar versenylovat a Dubai World Cup Carnivalon szeretnék 
indítani. A világ legmagasabb díjazású versenyén – amelyen 27 millió dollárt osztanak szét a futamok 
győztesei és helyezettjei között – még soha nem indult Kelet-Európából érkezett ló. A tulajdonosok Overdose 
biztató római formáját látva döntöttek úgy, hogy versenyezzen a téli szezonban is. „Ascot után most egy másik 
nagy álom teljesülhet, ám hiába nagy szó erkölcsileg, óriási anyagi ráfordítást is igényel, amit egymagam nem 
tudtam volna vállalni, így tulajdonostársaim segítségével sikerült fedezni a dubaji tartózkodás költségeit – 
mondta Mikóczy Zoltán a pannoniaoverdose.hu oldalon. A magyar ló eddig kizárólag Európában és mindig 
utánfutóval utazott a versenyekre, élete első repülőútja és az akklimatizálódás zökkenőmentes volt.  

K: Istenem, ha III. Richard most lenne dubaji uralkodó?! 
„Országomat egy lóért!” Hát, cserélhetnénk! Dózi érett férfikorba 
ért, ez a magyar csajok után újdonság Dubajban. Más dubaji 
állatság is megeshet. Visszatérő magyar kislány mondja a sejkjének: 
a szülinapomra szeretnék egy nercet vagy egy rókát! Oké, de a 
ketrecet neked kell takarítanod. Dubaji aranyköpés: a nexus alapja a 
szexus. Ebben Overdose csak elriaszthatná a forró csajokat.  

 


